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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 

1506 

Vragen van het lid Remco Dijkstra (VVD) aan de Minister van Infrastructuur 
en Waterstaat over het artikel «Campina en Unilever willen bereikbaar zijn in 
Wageningen» (ingezonden 22 februari 2018). 

Mededeling van Minister Van Nieuwenhuizen Wijbenga (Infrastructuur en 
Waterstaat) (ontvangen 20 maart 2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Campina en Unilever willen 
bereikbaar zijn in Wageningen»?1 

Vraag 2
Welk belang hecht u aan de internationale positie van de Wageningen 
Universiteit? Hoe kijkt de rest van de wereld aan tegen de Wageningse 
Universiteit en waar blijkt dat uit? 

Vraag 3
Is het feit dat het regeerakkoord stelt dat aansluiting op het hoofdwegennet 
en het onderliggend wegennet wordt verbeterd via afspraken met provincies 
en gemeenten hier relevant? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de bereikbaarheid per auto van Wageningen al jaren 
onder druk staat? 
Klopt het dat dit het geval is vanuit het noorden (A12 afslag Ede via de N781), 
het zuiden en westen (via A15 Rijnbrug/Rhenen N233 en via doorgaande 
N225) en het oosten? Heeft u hier relevante cijfers van? 

Vraag 5
Hoe belangrijk is bereikbaarheid voor bedrijven en werknemers? Kan het zijn 
dat bedrijven als Friesland-Campina, TNO en Unilever de dupe worden van 
een mindere bereikbaarheid? 

1 Gelderlander editie de Vallei 15 februari 2018
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Mededeling 

Op 22 februari stelde het lid Dijkstra (VVD) Kamervragen over het artikel 
Campina en Unilever willen bereikbaar zijn in Wageningen. 
Helaas kunnen deze vragen niet binnen de gebruikelijke termijn worden 
beantwoord. Ik streef er naar uw Kamer zo spoedig mogelijk te antwoorden.
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